
 Z Á P I S N I C A   
zo zasadnutia Bytovej, sociálnej a zdravotníckej komisie  

dňa 10.05.2017 
 

 

 

Prítomní členovia komisie: Mgr. Mária Todáková, predsedníčka komisie 

    MUDr. Mária Kostelníková, člen komisie 

   Ing. Vladislav Kočan, člen komisie 

   Jana Handrová, člen komisie 

   Ing. Peter Fedorko, člen komisie 

   Ing. Daniela Galandová, člen komisie 

   Mgr. Gabriela Padarasová, garantka komisie 

 

 Prizvaní:   Mgr. Metod Kamlár, referent oddelenia PSMaS  

  

    

Ospravedlnení členovia: Mgr. Erik Cap, podpredseda komisie 

 

     

  
Program zasadnutia BSZ komisie: 

 

1. Otvorenie BSZ komisie 

 

2. Kontrola uznesení z predošlého zasadnutia BSZ komisie 

 

3. Žiadosti občanov o prenájom mestských bytov (Mgr. Metod Kamlár, referent 

Oddelenia právneho SMaS) 

 

4. Žiadosti občanov mesta Snina o poskytnutie jednorazovej dávky a poskytnutie 

nevyhnutnej okamžitej pomoci občanovi v náhlej núdzi  (Mgr. Gabriela Padarasová, 

garantka komisie) 

 

5. Rokovací poriadok komisií Mestského zastupiteľstva v Snine a jeho uplatnenie v praxi 

(Mgr. Mária Todáková, predsedníčka BSZ komisie) 

 

6. Diskusia 

 

7. Uznesenia vyplývajúce zo zasadnutia BSZ komisie 

 

8. Záver 
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K bodu č. 1:  Otvorenie 

 

 Zasadnutie komisie otvorila a viedla predsedníčka BSZ komisie. V úvode privítala 

členov komisie a oboznámila ich s programom. 

 

  

K bodu č. 2:  Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia BSZ komisie 

 

 Z predchádzajúceho zasadnutia BSZ komisie, uskutočneného dňa 31.3.2017, 

vyplynulo nasledovné:  

 

Členovia BSZ komisie odporúčali Mgr. Metodovi Kamlárovi, referentovi Oddelenia 

právneho, správy majetku a služieb predložiť na najbližšie zasadnutie BSZ komisie 

stanovisko Oddelenia právneho, správy majetku a služieb, ktoré bolo doručené pánovi 

Dušanovi Mariničovi v súvislosti so žiadosťou o prenájom mestského bytu pred rokom. 

K termínu uskutočnenia zasadnutia komisie uznesenie nebolo splnené. 

Mgr. Metod Kamlár informoval členov komisie, že pánovi Dušanovi Mariničovi bol 

poslaný list omylom so znením zaradenia do poradovníka žiadateľov o prenájom mestských 

bytov. V nasledujúcich dňoch bude pánovi Mariničovi Oddelením právnym, správy majetku 

a služieb zaslaný nový list s oznámením, že do poradovníka uchádzačov o byt zaradený 

nebude. 

  

 

K bodu č. 3:  

Žiadosti občanov o prenájom mestských bytov  
  

 K uvedenému bodu poskytol komentár Mgr. Metod Kamlár, referent oddelenia 

PSMaS Mestského úradu v Snine. 

Z oblasti bytovej problematiky boli Oddelením právnym, správy majetku a služieb 

MsÚ Snina na prerokovanie v BSZ komisii  predložené  nasledujúce žiadosti: 

 

3a) Aneta JUŠKOVÁ, Jesenského 2887/202, Snina 

 Oddelenie právne, správy majetku a služieb odporúča zaradiť menovanú do zoznamu 

náhradníkov na 1- izbové byty na Ul. Palárikovej 1603 v Snine. 

 

Stanovisko komisie:  

Členovia BSZ komisie jednohlasne odporúčajú zaradiť menovanú do zoznamu náhradníkov 

na 1- izbové byty na Ul. Palárikovej v Snine. 

 

  Členovia komisie sa zaujímali aj o situáciu ohľadom voľných mestských bytov 

v meste Snina.  

 Mgr. Metod Kamlár informoval prítomných členov, že v súčasnosti sa uvoľnil              

1 – izbový byt na Ul. Palárikovej 1603, po nájomcovi pánovi Kimovi. Uvedený byt bol 

ponúknutý prvému náhradníkovi zo zoznamu schválených čakateľov o 2 - izbový mestský 

byt, a to pánovi Barlášovi, ktorý už bol aj na obhliadke bytu. Do termínu zasadnutia BSZ 

komisie svoje rozhodnutie neoznámil.  

  Predsedníčka komisie požiadala Mgr. Kamlára, aby prítomným členom komisie podal 

informáciu o stave 1-izbových voľných bytov a záujem žiadateľov o tieto byty na Ul. 1. mája, 

čo odznelo na rokovaní posledného Mestského zastupiteľstva (dňa 8. mája 2017 - pozn.). 

  Mgr. Kamlár informoval členov BSZ komisie o tom, že mesto nedisponuje s voľnými 

bytmi na Ul. 1. mája, prenajímanými v zmysle VZN č. 105/2010 o podmienkach prideľovania 
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nájomných bytov na Ul. 1. mája v Snine. Ďalej uviedol, že na neobsadený 1 – izbový byt na 

Ulici 1. mája je už podpísaná zmluva s pánom Kovaľom, ktorý je prvým náhradníkom zo 

zoznamu čakateľov o byty. 

 

 

K bodu č. 4:  

Žiadosti občanov mesta Snina o poskytnutie jednorazovej dávky a poskytnutie nevyhnutnej 

okamžitej pomoci občanovi v náhlej núdzi 

  

 V súlade s VZN mesta Snina č. 123/2014 o nakladaní s finančnými prostriedkami 

v sociálnej oblasti boli na zasadnutí BSZ komisie prejednané nasledujúce žiadosti občanov 

mesta Snina o poskytnutie jednorazovej dávky (ďalej len „JD“) a nevyhnutnej okamžitej 

pomoci občanovi v náhlej núdzi (ďalej len „NOP“).  

 

4a) Lucia FELTOVIČOVÁ, 1. mája 2054/6, Snina – žiadosť o JD 

 

Stanovisko komisie:  

Členovia BSZ komisie neodporúčajú pani Feltovičovej priznať JD z dôvodu priestupku. 

 

 Ing. Peter Fedorko uviedol, že podľa neho nie je celkom správne, ak z dôvodu 

priestupku, ktorým je bloková pokuta za prekročenie rýchlosti, nemôže byť žiadateľovi 

priznaná jednorazová dávka.  Po spoločnej diskusii sa všetci členovia komisie zhodli na 

potrebe zaoberať sa touto problematikou (zmenou predmetného VZN mesta Snina                 

č. 123/2014 o nakladaní s finančnými prostriedkami v sociálnej oblasti) na ďalšom rokovaní, 

resp. rokovaniach komisie. 
 

 

K bodu č. 5: Rokovací poriadok komisií Mestského zastupiteľstva v Snine a jeho uplatnenie 

v praxi 

  

 Komentár k tomuto bodu poskytla Mgr. Mária Todáková, predsedníčka BSZ komisie. 

Podľa jej vyjadrenia, v praxi sa rokovania, resp. zasadnutia BSZ komisie neuskutočňujú          

v zmysle platného Rokovacieho poriadku komisií MsZ. Ako príklad uviedla požiadavku 

prednostky Mestského úradu na  garantku BSZ komisie, Mgr. Gabrielu Padarasovú, aby 

vyhotovovala zápisnicu priamo na zasadnutí BSZ komisie, čo nie je v súlade s Čl. 8 bodom   

č. 2 Rokovacieho poriadku MsZ. Z dôvodu, že v praxi sa nedodržiavajú rovnaké podmienky 

na všetkých komisiách, platné podľa Rokovacieho poriadku komisií MsZ v Snine,                 

je potrebné iniciovať jeho zmenu. 

Členka komisie, MUDr. Mária Kostelníková túto informáciu doplnila vyjadrením, že 

určité zmeny v uplatňovaní Rokovacieho poriadku komisií MsZ v BSZ komisii nastali po 

zasadnutí BSZ komisie dňa 15.11.2016.  

Ing. Daniela Galandová reagovala taktiež na dotaz predsedníčky. Prezentovala odlišný 

spôsob formulácie uznesení v jednotlivých komisiách, tiež odlišný spôsob zápisu hlasovaní 

členov komisie. Nadniesla problematiku vážnosti uznesení komisií, ktoré podľa platného 

Rokovacieho poriadku komisií MsZ majú len odporúčací charakter a pre orgány mesta nie sú 

záväzné. Podľa nej je potrebné zohľadniť určité špecifiká niektorých komisií a tieto 

v Rokovacom poriadku komisií MsZ presne zadefinovať.  

Člen komisie, Ing. Vladislav Kočan poukázal na skutočnosť, že Rokovací poriadok 

komisií MsZ je platný a komisia musí postupovať v súlade s ním, kým nebude schválená jeho 

zmena v zastupiteľstve.  
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Po diskusii  sa prítomní členovia komisie zhodli na potrebe zaoberať sa touto 

problematikou.  

Na základe odporúčania všetkých  členov, predsedníčka komisie, Mgr. Mária 

Todáková tento bod ukončila s požiadavkou na členov komisie, aby si pripravili návrhy, 

podnety a  pripomienky na návrh zmien Rokovacieho poriadku komisií Mestského 

zastupiteľstva v Snine na nasledujúce rokovanie BSZ komisie. Tento bod bude opätovne 

zaradený do programu. 

 

 

K bodu č. 6:  Diskusia 

  

 Členovia BSZ komisie prešli už v bode č. 5 plynule k diskusii.  

 

 

K bodu č. 7:  Odporúčania vyplývajúce zo zasadnutia BSZ komisie 

  

 Zo zasadnutia BSZ  komisie vyplynuli nasledovné uznesenia: 

 

 

 Členovia BSZ komisie na návrh Ing. Petra Fedorka odporúčajú iniciovať  zmenu v 

súčasnom VZN č. 123/2014 o nakladaní s finančnými prostriedkami v sociálnej oblasti 

v znení Doplnku č. 1 a to v § 4 ods. 1 písm. a) a písm. b), v ktorých sa pojednáva 

o priestupku. Je potrebné bližšie vyšpecifikovať druh priestupku, kvôli ktorému žiadateľovi 

nemôže byť schválená jednorazová dávka.  

 

 Členovia BSZ komisie z tohto dôvodu požiadali  garantku, aby do najbližšieho 

zasadnutia komisie preverila, či je možné v stanovisku od  Mestskej polície, Policajného 

zboru a  Okresného úradu v Snine bližšie špecifikovať druh priestupku, ktorý spáchal 

žiadateľ a členovia jeho domácnosti. 

 

 

K bodu č. 8:  Záver 

 

V závere predsedníčka komisie poďakovala všetkým prítomným za ich aktívnu účasť 

a ukončila zasadnutie BSZ komisie.  

 

 

 

 V Snine dňa 10.05.2017                                          

        

 

 

 

Zapísala: Mgr. Gabriela Padarasová 

Mgr. Mária TODÁKOVÁ 

predsedníčka BSZ komisie 

 


